[Pacific Place - Instagram Challenge 2023]

Terms and Conditions

[太古廣場 - Instagram Challenge 2023]

條款及細則

1. The campaign period runs from 17 to 22 March 2023, both dates inclusive.

活動期間為2023年3月17至22日(包括首尾兩日)。

2. During the campaign period, each participant can only make 1 entry.

於活動期間,每人只可參與遊戲一次。

3. Five winners from Instagram will be selected at the end of the campaign period. Each winner will receive two Art Basel Hong Kong day tickets.

活動結束後將會於 Instagram 選出五位得獎者。每位得獎者可獲得兩張巴塞爾藝術展香港展會一日門票。

4. Selected winners will be contacted on 23 March 2023 in the giveaway post comments section and by direct message where possible.

於 2023 年 3 月 23 日,我們會透過 Facebook or Instagram 有獎遊戲貼文的留言區及私人訊息 (如可)與得獎者聯絡。

5. Prizes are to be collected from 23 to 25 March 2023 between 10 a.m. and 10 p.m. at Concierge Desk, Level L2, Pacific Place. Winners must show the winning message to claim their prize.

獎品可於 20223 年 3 月 23 日至 2023 年 3 月 25 日,上午 10 時至下午 10 時期間於太古廣場 L2 層禮賓接待處領取。得獎者必須出示得獎訊息,方能領取獎品。

6. The tickets are fixed date and only valid on 25 March 2023. Each ticket is valid for one person's admission.

有關門票只在2023年3月25日當日有效。每張門票只供一人入場。

7. Prizes cannot be exchanged for cash or other services or products.

獎品不可退換、兌換現金或其他服務或產品。

8. Other terms and conditions apply.

此活動受其他條款及細則約束。

9. All entrants must be aged 18 or over.

參加者必須年滿十八歲或以上。

10. Staff from shops at Pacific Place are NOT entitled to participate in this giveaway. Swire Properties Management Limited reserves the right to verify the eligibility of all participants.

太古廣場商戶之職員均不能參加是次推廣活動。太古地產管理有限公司有權要求查證參加者是否符合參加資格。

11. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend any terms and conditions at any time without prior notice.

太古地產管理有限公司保留隨時修改條款及細則的權利,恕不另行通知。

12. Participants must agree to and be bound by the terms and conditions of the prize redemption. Swire Properties will not be responsible for any matters regarding related products or services. Merchants are solely responsible for any and all obligations or liabilities relating to such products or services and all auxiliary services.

活動受條款及細則約束,參加者須同意有關條款及細則,方能領取獎品。太古地產對有關用獎品之附帶條件概不負責。獎品供應商對所提供之獎品(包括產品、服務及附屬服務)承擔全部責任和義務。

13. Swire Properties reserves the right to disqualify any participant without being obliged to account to anyone the reason for the disqualification if:

在以下情況下,太古地產保留取消任何參加者資格的權利,並毋須向任何人士解釋原因:

a. Swire Properties has reasonable grounds to believe the participant has breached any of these terms and conditions;

太古地產有合理理由懷疑參加者違反了任何條款及細則;

b. any information provided by the participant is false or unable to be verified or authenticated; or

參加者提供任何虛假資料, 或所提供的資料無法核實或認證真偽; 或

- 14. Staff of Swire Properties are not entitled to participate in this game.

太古地產之職員均不能參加是次遊戲活動。

15. In case of disputes, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司將保留最終決定權。

16. Participants acknowledge that this promotion is in no way sponsored, endorsed, administered by or associated with Facebook or Instagram, and completely release Facebook and Instagram of any liability relating to the promotion.

參加者確認此推廣活動並非由 Facebook 或 Instagram 贊助、支持、管理或組織,並明白 Facebook 及 Instagram 於法律上與此推廣活動完全無關。